
Van: Verenigde Strandexploitanten Texel
Verzonden: vrijdag 17 maart 2023 11:48
Aan: Bestuurlijk assistent
Onderwerp: Brief brug Kogerstrand

Beste bestuurlijk assistent,

Ik stuur u deze brief namens het bestuur van de Verenigde Strandexploitanten Texel over de situatie bij het Kogerstrand.
Graag wil ik u vragen deze brief door te sturen naar het college van B&W alsmede de fractievoorzitters en overige
betrokkenen.

Alvast bedankt voor de moeite.

�

Met vriendelijke groet,

Namens het bestuur van de VST



 

Verenigde Strandexploitanten Texel 
Postbus 566, 1796 ZH De Koog Texel 
Voorzitter.  Tel.
Kamer van Koophandel Alkmaar 40636635. Rabobank 3625.20.690 

 

Den Burg, 17 maart 2023 

 

Betreft: brug Kogerstrand 

 

 

Geacht College van Burgemeester en wethouders, fractievoorzitters, en overige betrokkenen. 

  

Via deze weg willen wij onze ongerustheid en zorgen uiten over de ontstane situatie bij de 

strandopgang in De Koog. 

Al tijdens het tweede coronajaar 2021 was de brug geruime tijd onbegaanbaar, wat voor de 

betrokken (strand)bedrijven 

Aanzienlijke economische schade, lees omzetverlies, met zich meebracht. 

Maar sinds december 2022 is de brug in zijn geheel verwijderd en is de situatie schrijnend te noemen 

en wel om de volgende redenen. 

1. Veiligheid: Hulpdiensten moeten via de slagboom bij Camping Kogerstrand en de rijplaten 

door de duinen naar het strand, met alle vertraging die dat, zeker in het hoogseizoen, 

       gaat opleveren. In geval van calamiteiten is haast geboden, maar zowel KNRM, brandweer, 

politie en ambulance zullen hinder ondervinden van voor de slagboom wachtende auto’s met 

caravans, 

        en campers die manoeuvreren over het parkeerterrein. Verder leveren de rijplaten bij 

gladheid gevaarlijke situaties op, met name voor voetgangers. Wij vinden het, als VST, volstrekt 

onacceptabel dat 

       deze situatie in het overleg met onder andere de dit wordt weggewoven als : 

“niet zijnde ons probleem”. 

2. Zichtbaarheid: ondanks herhaaldelijk aandringen op een bord waarop staat dat de met naam 

genoemde strandbedrijven bereikbaar zijn, staat er slechts een bord met de tekst: 

      “Bestemmingsverkeer volg S”. Ons inziens is dit volstrekt ontoereikend, en is het dan ook 

onbegrijpelijk dat aan dit verzoek tot op heden geen gehoor is gegeven. 

        Daar komt nog bij dat deze alternatieve looproute s’avonds zo goed als onvindbaar is, want 

veel te donker. Zelfs de burgemeester heeft te kennen gegeven het een hachelijke onderneming 

te vinden om 

        s’avonds uit eten te gaan bij het strand. 

3. Orde en netheid: Na alle investeringen die van vele kanten gedaan zijn met betrekking tot 

het project Planet De Koog, met onder meer als insteek het verfraaien en moderniseren van 

het dorp, 

        is het werkelijk ongehoord hoe de strandopgang er nu al drie maanden bij ligt. Hopen stenen 

en zand, omwaaiende hekken, en dat terwijl er al die tijd geen werkzaamheden zijn of zijn 

geweest. 
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4. Omzetderving: Alle betrokken bedrijven hebben aangegeven dat er aanzienlijk omzetverlies 

is door deze situatie. Voor mensen in een rolstoel, en mensen die slecht ter been zijn, is het 

niet 

       meer mogelijk om onze bedrijven te bereiken. Avond naar avond worden reserveringen 

geannuleerd omdat mensen in het aardedonker niet weten hoe ze bij het strand moeten komen, 

of dit 

       voor hen niet mogelijk is. Wij kunnen niet accepteren dat wij, na de loodzware coronajaren 

en een zomer betaald parkeren à 2,50 per uur bij de toch openbare parkeerplaats onder aan het 

duin, nog eens extra 

       gedupeerd worden door de weinige daadkracht die blijkbaar van de betrokken partijen 

uitgaat om tot een oplossing te komen voor het boven beschreven probleem. 

Wij dringen er dan ook met klem op aan dat alles in het werk zal worden gesteld om nog voordat 

het hoogseizoen begint tot een voor alle partijen acceptabele oplossing te komen. 

               

  

Met vriendelijke groet, 

 

Het bestuur van de VST 

 

 

 

 


